
 

Mejl från Henrik Frykberger, KSO Sunne till Åsa Johansson, RSO, Region Värmland 
med frågor om HVB-hem för vuxna 

 

Hej, 

Några funderingar ang gemensamt Hvb 

Det pågår en samsjuklighetsutredning på nationell nivå. Vad det landar i är det nog ingen 
av oss som vet. Kan det landa i att det inte längre blir ett kommunalt uppdrag och 
därmed inte blir ett uppdrag för oss längre? 

Har invändningar mot att vi använder gemensamma resurser som är avsedda till att 
utveckla Värmland till ordinarie verksamhet (missbruksvård är idag ordinarie 
verksamhet). Ska vi fortsätta att använda de medlen till gemensamma lösningar inom 
det som är vår ordinarie verksamhet? Var det meningen?  

En annan fundering som i och för sig är mer en huvudvärk för regionen. Hur för man över 
medel från regionens balansräkning till ett förbunds balansräkning där regionen inte ens 
ingår? Fastighetsvärden landar i balansräkning. Är det ens lagligt? 

Mvh Henrik  

 


